
Muslim Family Struck and Killed in London, Ontario (June 11, 2021)

Following the murder of a Pakistani-Canadian family in London, Ontario, the GCSU mourns alongside Muslim Communities. We
acknowledge the need to equate the label of this circumstance to the magnitude of its impact. It is a terror attack. An intentional act
with religious motives. Any expression of Islamophobia firmly opposes the values the GCSU stands for. We strive to safeguard the
rights of individuals regardless of religious affiliations and are rooted in the intolerance of any act promoting otherwise. Let us
remember Grandmother, 74, who was considered a family “pillar”, Salman Afzaal, 46, a physiotherapist remembered for his gentle
greetings, Madiha Salman, 44, a PhD student at Western University and a caring mother, Yumna Salman, 15, a grade 9 student and a
loving friend to many, as well as the lone survivor, Fayez Salman, 9, hsopitalized and supported by his extended family. We recognize
the emotional burden that carry Muslim students and faculty members regarding their safety and sorrroundings. We would like to
remind everyone that support is available to the York community through the Mental Health and Wellness site. To add on, the family
has approved two fundraisers on LaunchGood and GoFundMe and we encourage all to make donations. As we extend our deepest
condolences to the loved ones and close friends of the family members, we urge everyone to grasp the inconsistent role media
coverage has on Islamophobia and to scrutinize any environment where Islamophobic attitudes flourish.

Famille musulmane frappée et tuée à London, Ontario (11 juin 2021)

Suite au meurtre d'une famille canado-pakistanaise à London, en Ontario, l'AÉCG lamente aux côtés des communautés musulmanes.
Nous reconnaissons la nécessité d’étiqueter cette circonstance à l'ampleur de son impact. Il a été question d’une attaque terroriste. Un
acte intentionnel ayant des motifs religieux. Toute expression d'islamophobie s'oppose fermement aux valeurs défendues par l'AÉCG.
Nous nous efforçons de protéger les droits des individus peu importe leurs affiliations religieuses et nous sommes enracinés dans
l'intolérance de tout acte promouvant le contraire. Souvenons-nous de Grand-Mère, 74 ans, considérée un « pilier » familial, Salman



Afzaal, 46 ans, un physiothérapeute connu pour ses salutations douces, Madiha Salman, 44 ans, doctorante à l'Université Western et
mère attentionnée, Yumna Salman, 15 ans, élève de la 9e année et une amie affectueuse, ainsi que l’unique survivant, Fayez Salman, 9
ans, hospitalisé et soutenu par sa famille élargie. Nous reconnaissons le fardeau émotionnel qui pèse sur les étudiants et les membres
du corps professoral musulmans en ce qui concerne leur sécurité et leur environnement. Nous tenons à rappeler à tous qu’il y a du
soutien disponible pour la communauté de York via notre site Mental Health and Wellness. Pour ajouter, la famille a approuvé deux
collectes de fonds sur LaunchGood et GoFundMe et nous vous encourageons à faire des dons. Alors que nous adressons nos plus
sincères condoléances aux êtres chers et aux amis proches des membres de la famille, nous vous exhortons à percevoir la facette
incohérente de la couverture médiatique sur l'islamophobie et à examiner tout environnement où les attitudes islamophobes se
manifestent.


